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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

 
Beslut 

Ordförande Lotta Edholm (FP) och vice ordförande Jan 

Valeskog (S) utsågs att justera protokollet från dagens 

sammanträde. Justering av protokoll ska ske senast torsdagen 

den 9 oktober 2014. 
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§ 2   

Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens 

sammanträde den 21 augusti 2014 

Beslut 

Anmälan av protokollet från utbildningsnämndens sammanträde 

den 21 augusti 2014, som blivit vederbörligen justerat, 

godkänns. 
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§ 3   

Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 

förvaltningsgrupp 16 september 2014 

 
Beslut 

Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 

förvaltningsgrupp den 16 september 2014, som blivit 

vederbörligen justerat, anmäls och läggs till handlingarna. 
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§ 4   

Anmälan av beslut från kommunfullmäktige och 

kommunstyrelsen inom nämndens verksamhetsområde 

Beslut från kommunfullmäktige och kommunstyrelsen inom 

utbildningsnämndens verksamhetsområde anmäldes, enligt 

bilaga 1 till denna paragraf. 

 
Beslut 

Anmälan läggs till handlingarna. 
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§ 5   

Anmälan av delegationsbeslut, inkomna handlingar m.m. 

Delegationsbeslut till och med 2014-09-10 från: 

Ledningsstaben  

Avdelningen för ekonomi och styrning 

Grundskoleavdelningen 

Gymnasieavdelningen 

Avdelningen för personal- och komptensförsörjning 

Avdelningen för utveckling och samordning 

Avdelningen för uppdrag kring lärande och elevhälsa 

 

Anmälan av beslut av ordförande den 10 september 2014 ärende 

4.3.1-7853/2014 angående förlängd av avstängning av elev. 

 

Anmälan av förvaltningens svar på remiss från 

kommunstyrelsen angående remissen ”En digital agenda i 

människans tjänst – en ljusare framtid kan bli vår (SOU 

2014:13)”. 

 

Protokoll anmäldes från utbildningsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor från den 10 september 2014. 

 
Beslut 

Anmälan läggs till handlingarna. 
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§ 6   

Tertialrapport 2 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen. 

2. Utbildningsnämnden beslutar att antalet gymnasieområden 

minskas från fem till fyra från och med den 1 januari 2015. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

12 september 2014, dnr 1.2.2-7488/2014. 

 

Kommunstyrelsen har i uppdrag att löpande följa utfallet av 

stadens verksamheter. Nämnden ska i tertialrapporterna 

redogöra för uppnådda resultat och analysera eventuella 

avvikelser för verksamhet och ekonomi jämfört med 

verksamhetsplanen och de förväntade resultaten. 

Tertialrapporten avser prognos på ekonomiskt utfall och 

måluppfyllelsen utifrån verksamhetsplan 2014 med mål, 

indikatorer och aktiviteter. Redogörelsen i tertialrapporten 

fokuserar på avvikelserapportering. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i och ledningsstaben i samverkan med övriga avdelningar. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Tertialrapport 2 2014 med delårsrapport per den 31 augusti 

godkänns. Rapporten överlämnas till kommunstyrelsen.  

2. Nämnden föreslår att kommunstyrelsen godkänner 

föreslagen budgetjustering med totalt 4,9 mnkr för bidrag till 

fristående förskola med hög hyra, se bilaga 2. 

3. Förslag till omslutningsförändringar motsvarande totalt 

14,4 mnkr godkänns, se bilaga 2.  

4. Antalet gymnasieområden minskas från fem till fyra från 

och med den 1 januari 2015. 

5. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Ordföranden Lotta Edholm (FP), vice ordföranden Jan Valeskog 

(S), ledamöterna Markus Nordström (M), Ingegerd Akselssoon 

Le Douaron (MP), Karin Ernlund (C) och Marina Gunnmo 

Grönros (V) yrkade att nämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen. 
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Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade därutöver bifall till 

punkt 4 i förvaltningens förslag till beslut. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet avseende 

vice ordförandens yrkande om bifall till punkt 4 i förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet 

med det gemensamma yrkandet. 

 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande.  

 
Särskilt uttalande 
Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Allianspartierna i Stockholms stad har under de senaste åtta åren 

genomfört en lång rad reformer på skolans område. Genom en 

politik som gett fler jobb och mer skatteintäkter har vi kunnat 

prioritera skolan samtidigt som stadens och stockholmarnas 

ekonomi har kunnat stärkas. Schablonhöjningarna till skola och 

gymnasium har varit höga de två senaste mandatperioderna och 

vi är beredda att driva en kraftfull opposition för att se till att en 

ny majoritet prioriterar skolan lika högt. Det är avgörande för att 

Stockholm ska stå starkt även i framtiden.  

 

Vi tror att grunden för goda skolresultat läggs tidigt. Förskolan 

markerar en viktig start för lärande och trygghet för många barn 

i Stockholm. Därför är vi glada att förskolan, efter åtta år av 

Alliansstyre, är stadens i särklass mest uppskattade verksamhet. 

Vi är stolta över att Stockholms stad nu tillhör den tiondel av 

Sveriges kommuner som har de allra minsta barngrupperna. Det 

är viktigt att satsningen på att stärka och utveckla förskolan 

fortsätter. 

 

För att skapa förutsättningar för en kunskapsskola fördes 

ansvaret för grundskolan över från stadsdelsnämnderna till 

utbildningsnämnden 2007. Reformen har lett till friare skolor 

och frigjort resurser till undervisning. Andra kommuner gör nu 

liknande reformer för att kunna stärka skolan. 

 

En omfattande satsning på läsning har genomförts, och pågår, i 

låg- och mellanstadiet. Det har medfört en kraftigt ökad utlåning 

i skolbiblioteken, vilket är positivt om man som vi menar att 

klassresan börjar i klassrummet och tar genvägen genom 
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biblioteket. Vi vill fortsätta att satsa särskilt på läsning och 

läsförmåga. 

 

Vår skolpolitik har syftat till att skapa ett starkare stöd för dem 

som inte når målen, men också ytterligare utmaningar för den 

som har lätt för sig. Studiebegåvade elever erbjuds numera 

undervisning i spetsklasser och på flera skolor erbjuds eleverna 

möjlighet att läsa högskolekurser redan i gymnasiet. Vi har 

förnyat yrkesutbildningarna genom satsningar på gymnasiala 

lärlingsutbildningar och på lärlingsanställningar. Vi vill gå 

vidare och locka fler unga till yrkesutbildningarna, där 

möjligheterna till arbete är stora, genom gymnasiala 

lärlingsanställningar som ger unga en lön och en fot in på 

arbetsmarknaden redan under studietiden.  

 

Utan arbetsro försvinner tid för kunskap. Under vår tid i 

majoritet har vi lyft frågor om trygghet och studiero. Vi har tagit 

fram stadsövergripande riktlinjer för trygghet och studiero, och 

vi har tydliggjort lärarnas befogenheter att bestämma i 

klassrummet. Särskilt viktigt är detta för många elever som har 

särskilda behov. För oss är det avgörande att frågor om trygghet 

och studiero prioriteras högt också av nästa majoritet.  

 

Vi kommer även framöver att tydligt stå upp för barns och 

föräldrars rätt att själva välja skola. Denna viktiga och 

uppskattade valfrihet har varit en kännbar frihetsreform för 

elever och föräldrar. Samtidigt ska vi med kraft fortsätta arbeta 

för att alla skolor i Stockholm ska vara bra skolor där 

kunskapsuppdraget sätts främst. 

 

En bra skola är en skola som kan möta också barn med särskilda 

behov av stöd. Den nya skollagen har inneburit en stärkt rätt till 

stöd för att klara kunskapskraven. Det har också blivit möjligt 

för föräldrar att överklaga skolans beslut kring stödet till deras 

barn. Vi har för första gången öronmärkt resurser särskilt för de 

barn som har de allra största behoven av särskilt stöd och avser 

fortsätta att värna valfriheten också för denna grupp barn och 

föräldrar.  

 

En av våra absolut mest prioriterade frågor har varit att skapa 

förutsättningar för en likvärdig skola. Vi har därför kraftigt ökat 

resurserna till de skolor och elever som har de största behoven. 

Vi har byggt ut sommarskola och lovskola för elever som inte 

har godkända betyg, eller som riskerar att inte få godkänt, i åk 

6-9. Vi har sett till att alla elever nu har rätt till läxhjälp genom 

skolans försorg. Vi har slagit fast att även nyanlända elever som 

kommer till Sverige och Stockholm under sommarlovet ska få 

börja i sommarskola direkt, för att få en snabb väg in till skolan 

och till språket.  
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Det är avgörande för skolans framtid att vi kan belöna skickliga 

lärare bättre. Därför är vi stolta över att vi i Stockholms stad har 

klarat att höja lärarlönerna relativt andra grupper. I Stockholm 

har lärarlönerna ökat kraftigt - med över 7000 kronor per månad 

i snitt. Det är betydligt mer än i andra städer.  

Vår satsning på karriärtjänster i skolan har gjort att uppemot 800 

förstelärare i höst får ett signifikant ytterligare lönelyft – en 

viktig pusselbit för att stärka läraryrket.  

 

När vi nu skriver bokslut över dessa åtta år av Alliansstyre ser vi 

att vi lagt en stabil grund för bättre kunskapsresultat i 

Stockholm. Kunskapsresultaten i Stockholm är nu betydligt 

bättre än i Göteborg och Malmö, även om man tar hänsyn till 

socioekonomiska faktorer. Andelen elever som har godkända 

betyg i samtliga ämnen i årkurs 9 har aldrig varit högre än nu. 

Fler elever klarar gymnasiestudierna och fler går vidare till 

högskolestudier nu än 2006. Det är avgörande för Stockholms 

framtid att de kunskapsreformer som vi har inlett nu också 

fullföljs. Vi är övertygade om att en grundbult i att säkra bättre 

kunskapsresultat i skolan är att fortsätta satsa på lärarnas löner, 

arbetsvillkor och karriärmöjligheter, liksom att ge skolan fler 

befogenheter och bättre stöd att upprätthålla trygghet och 

arbetsro i skolan. Men fler satsningar behövs. 

 

För oss är det av yttersta vikt att gå vidare med en stark 

skolpolitik för mer kunskap, där kunskapsuppdraget fredas och 

stärks. En sådan politik kommer vi att fortsätta att föra med all 

kraft. 
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§ 7   

Skolinspektionens kvalitetsgranskning av huvudmannens 

styrning mot nationella mål i Stockholms kommun, 

Skolinspektionens dnr 40-2013:2398 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet till 

Skolinspektionen som huvudmannens svar på 

kvalitetsgranskningen.  

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

8 september 2014, dnr 13-411/6993. 

 

Skolinspektionen genomförde under hösten 2013 och våren 

2014 en kvalitetsgranskning av huvudmannens styrning mot 

nationella mål. Granskningen av Stockholms kommun ingår i 

detta projekt och staden besöktes av Skolinspektionen den 13 

och 20 mars 2014.  

 

Skolinspektionen bedömer att det finns tre områden där ett 

utvecklingsarbete i första hand behöver inledas.  

 

I tjänsteutlåtandet redovisas en planering för hur Stockholms 

stad avser att arbeta för att förbättra de områden som 

Skolinspektionen har identifierat som utvecklingsområden. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med ledningsstaben. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet till 

Skolinspektionen som huvudmannens svar på 

kvalitetsgranskningen.  

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 
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Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande. 
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§ 8   

Inhyrningsmedgivande av paviljonger för evakuering av 

Kämpetorpsskolan till Solbergaskolan 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

under perioden 2014-2017 hyra in paviljonger för 

evakuering av Kämpetorpsskolan till Solbergaskolan till en 

bedömd kostnad för perioden om ca 4,8 mnkr. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att hyra in 

paviljonger. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

8 augusti 2014, dnr 12-324/7461. 

 

Kämpetorpsskolan är i behov av utbyggnad. Samtidigt finns ett 

föreläggande från Arbetsmiljöverket avseende ventilationen på 

skolan. Förvaltningen har tagit ett samlat grepp och föreslår en 

fullständig evakuering av eleverna till Solbergaskolan för en 

period om tre år för att först åtgärda ventilationen och därefter 

genomföra en utbyggnad av skolan. Då Solbergaskolans åk 7-9 

flyttat till Sjöängsskolan från hösten 2014 finns det lediga 

lokaler i Solberga. Hela Kämpetorpsskolan bedöms dock inte 

rymmas i Solbergaskolans befintliga lokaler varför en 

paviljonguppställning på Solbergaskolans område nu föreslås.  

 

Den bedömda hyreskostnaden för perioden 2014-2017 är  

4,8 mnkr. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samarbete med grundskoleavdelningen och SISAB. Samråd 

med huvudskyddsombud har skett. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

under perioden 2014-2017 hyra in paviljonger för 

evakuering av Kämpetorpsskolan till Solbergaskolan till en 

bedömd kostnad för perioden om ca 4,8 mnkr. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt förvaltningen att hyra in 

paviljonger. 

3. Beslutet justeras omedelbart. 
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Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande. 
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§ 9   

Förvärv av Campus Konradsberg 

Yttrande till kommunsstyrelsen. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden ställer sig positiv till ett förvärv av 

Campus Konradsberg och översänder förvaltningens 

tjänsteutlåtande som yttrande till kommunstyrelsen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

3 september 2014, dnr 2.6.2-7841/2014. 

 

Utbildningsnämnden beslutade i april 2013 att teckna ett 

hyresavtal med Fastighetskontoret avseende Campus 

Konradsberg. Staden har därefter genom Skolfastigheter i 

Stockholm AB (SISAB) påbörjat förhandling med 

fastighetsägaren Akademiska Hus om förvärv. För 

utbildningsnämnden innebär ett förvärv att ramavtalet mellan 

SISAB och staden tillämpas. Ramavtalet är långsiktigt 

ekonomiskt fördelaktigt och ger en ansvarsfördelning som 

underlättar såväl utveckling av området som framtida drift. 

Detta ärende syftar till att förklara utbildningsnämndens 

ställningstagande till ett förvärv då ett förvärv förutsätter beslut i 

kommunfullmäktige. Utbildningsnämnden föreslås ställa sig 

positiv till ett förvärv av Campus Konradsberg. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden ställer sig positiv till ett förvärv av 

Campus Konradsberg och översänder förvaltningens 

tjänsteutlåtande som yttrande till kommunstyrelsen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 10   

Farsta grundskola – Adolfs Fredriks Musikklasser 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att musikklasserna vid Fasta 

grundskola benämns Farsta grundskola – Adolf Fredriks 

Musikklasser. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

15 september 2014, dnr 1.3.1-7997/2014. 

 

Höstterminen 2015 startar musikklasser vid Farsta grundskola. 

För att visa på det samband som finns med Adolf Fredriks 

musikklasser bör namnet Adolf Fredrik finnas med i det namn 

som används på musikklasserna vid Fasta grundskola. Det är 

också viktigt att det finns tydlig skillnad mellan utbildningarna 

så att det inte uppstår några missförstånd. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Musikklasserna vid Fasta grundskola benämns Farsta 

grundskola – Adolf Fredriks Musikklasser. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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§ 11  

Revidering av resursfördelningssystem för 

gymnasieskolan 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 323-815/2014. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 september 2014, dnr 1.6.1-7205/2014. 

 

Kommunstyrelsen fick i budgeten för 2014 i uppdrag att 

tillsammans med arbetsmarknadsnämnden och 

utbildningsnämnden utreda resursfördelningssystemen inom de 

pedagogiska verksamheterna. 

 

Utredningen kunde konstatera att kommunfullmäktige fattar 

beslut om socioekonomisk tilldelning för både förskola och 

grundskola. För att skapa enlighet mellan verksamheterna 

föreslås att ett socioekonomiskt tilläggsanslag beslutas av 

kommunfullmäktige även för gymnasieskolan. 

 

Finansieringen sker genom att ta bort historiska anslag och 

skapa en socioekonomisk tilldelning av dessa. Förslaget är 

kostnadsneutralt utifrån 2014 års budget. 

 

Utbildningsförvaltningen är positiv till de förändringar som 

föreslås i remissen. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samråd med gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 12   

Revidering av resursfördelningssystem för 
gymnasiesärskolan 
 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 323-814/2014. 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 september 2014, dnr 1.6.1-7204/2014. 

 

Kommunstyrelsen fick i budgeten för 2014 i uppdrag att 

tillsammans med arbetsmarknadsnämnden och 

utbildningsnämnden utreda resursfördelningssystemen inom de 

pedagogiska verksamheterna. 

 

I ärendet föreslås ändring av resursfördelningssystemet för 

gymnasiesärskolan så att en schablon för skolskjuts införs. 

Genom förslaget blir systemet för gymnasiesärskolan enhetligt 

med motsvarande system för grundsärskolan. Finansieringen 

sker genom att historiska anslag som tilldelats 

utbildningsnämnden minskas med 7 mnkr. Förslaget är 

kostnadsneutralt utifrån 2014 års budget. 

 

Förvaltningen ställer sig positiv till de förändringar som föreslås 

i remissen. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts av avdelningen för ekonomi och styrning i 

samråd med gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 13  

Revidering av resursfördelningssystem – införande av 

fritidsklubbsschablon  

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 322-816/2014. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 september 2014, dnr 1.6.1-7206/2014. 

 

Kommunstyrelsen fick i budgeten för 2014 i uppdrag att 

tillsammans med arbetsmarknadsnämnden och 

utbildningsnämnden utreda resursfördelningssystemen inom de 

pedagogiska verksamheterna. 

 

Utredningen föreslår att för att skapa ett mer transparent 

resursfördelningssystem för fritidsklubbar, som även anpassas 

utifrån efterfrågan, införs en fritidsklubbsschablon på 6 500 kr. 

Genom detta sker en automatisk uppräkning eller nedräkning då 

prestationer ökar eller minskar. Finansiering av föreslagen 

förändring sker genom att historiska anslag som tilldelats 

minskas med 2 mnkr. Förslaget är kostnadsneutralt utifrån 2014 

års budget. 

 

Utbildningsförvaltningen är positiv till de förändringar som 

kommunstyrelsen föreslår. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samråd med grundskoleavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

 

Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 14  

Program för en sammanhållen stad 2015-2020 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 319-858/2014. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden lämnar ärendet utan eget 

ställningstagande. 

2. Beslutet justera omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 september 2014, dnr 1.6.1-7108/2014. 

 

Kommunstyrelsen har remitterat ”Program för en sammanhållen 

stad 2015-2020” till utbildningsnämnden. Förvaltningen 

välkomnar kommunstyrelsens förslag till program för en 

sammanhållen stad 2015-2020. Det har länge funnits ett behov 

av att föra samman Vision Järva 2030, Vision Söderort 2030 

och Vision Hässelby-Vällingby 2030 i ett samlat program. 

Utmaningarna i de tre geografiska områdena är snarlika och en 

gemensam kraftsamling innebär en naturlig utveckling av 

strategiarbetet.  

 

Föreslagna mål och delmål för utbildningsnämnden ligger väl 

inom ramarna för nämndens utvecklingsområden. Ökad 

föräldrasamverkan, öppna upp skolan utanför skoltid, förstärkt 

språkutveckling i förskolan samt vidareutveckling av 

fokusskolorna ligger i linje med utbildningsnämndens 

skolstrategier för ytterstaden. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justera omedelbart. 

 

Yrkande 

Ordföranden Lotta Edholm (FP), vice ordföranden Jan Valeskog 

(S), ledamöterna Markus Nordström (M), Ingegerd Akselssoon 

Le Douaron (MP), Karin Ernlund (C) och Marina Gunnmo 

Grönros (V) yrkade att nämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Beslutsgång 

Ordföranden förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet 

med det gemensamma yrkandet. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 15  

Program för HBTQ-frågor 2014-2017 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 325-184-2014. 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden lämnar ärendet utan eget 

ställningstagande. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

3 september 2014, dnr 1.6.1-5526/2014. 

 

Utbildningsnämnden har, som berörd remissinstans, från 

kommunstyrelsen fått Program för HBTQ-frågor 2014-2017 för 

yttrande. 

 

Utbildningsförvaltningen ställer sig bakom den övergripande 

målbild som beskrivs i förslaget till HBTQ-program. 

Förvaltningen är också positiv till ambitionen om ett Stockholm 

i världsklass i Vision 2030, vilket i det här avseendet innebär en 

mänsklig stad som bejakar alla människors rätt och okränkbara 

frihet att utvecklas och vara den man är. För skolan handlar 

HBTQ-frågorna om alla elevers rätt till utbildning i en 

inkluderande, jämlik och jämställd arbetsmiljö. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen i samråd med 

grundskoleavdelningen och avdelningen för personal- och 

kompetensförsörjning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen.  

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Ordföranden Lotta Edholm (FP), vice ordföranden Jan Valeskog 

(S), ledamöterna Markus Nordström (M), Ingegerd Akselssoon 

Le Douaron (MP), Karin Ernlund (C) och Marina Gunnmo 

Grönros (V) yrkade att nämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Beslutsgång 

Ordföranden förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet 

med det gemensamma yrkandet. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 16  

Stadens skyldighet att leva upp till rättigheterna som gäller 

i finskt förvaltningsområde 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr. 337-756/2014. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

4 augusti 2014, dnr 1.6.1-6561/2014. 

 

Kommunstyrelsen har till utbildningsnämnden remitterat motion 

av Ann-Margarethe Livh (V) om stadens skyldighet att leva upp 

till rättigheterna som gäller i finskt förvaltningsområde. De 

frågeställningar som ligger inom utbildningsnämndens 

ansvarområde rör bl.a. språkkartläggning av personal samt 

efterfrågan på, och behov av modersmålsundervisning i framför 

allt förskola. Till detta föreslås även ett utökat 

samverkansuppdrag till samtliga nämnder som är berörda av den 

särskilda lagstiftningen kring det finska förvaltningsområdet.  

 

Förvaltningen har under de senaste åren genomfört ett flertal 

insatser inom det finska minoritetsområdet; inrättande av 

formaliserade samråd med den sverigefinska delegationen och 

etablerade nätverk för pedagoger, inventering och kartläggning 

av språkkunskaper, utbildningsinsatser samt en övergripande 

språkkartläggning av modersmål i stadens förskolor. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom ledningsstaben i samråd med 

avdelningen för utveckling och samordning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

 

Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande.  
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 17  

Ansökan om överflyttning av skolpeng till Svenska skolan i 

London 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden avslår ansökan från vårdnadshavarna 

för Sofus Pyk Forsell om att skolpeng ska föras över till 

Svenska Skolan i London. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

15 september 2014, dnr 5.4.3-7516/2014. 

 

Vårdnadshavarna till Sofus Pyk Forsell har ansökt om att bidrag 

i form av skolpeng ska få följa med vid studier i utlandet vid 

svensk skola under två terminer. 

 

Förvaltningen hänvisar till ett tidigare ställningstagande som 

den tidigare skolstyrelsen beslutat om samt till de regleringar 

som gäller i skollagen samt kommunallagen. Förvaltningen 

anser att bidrag inte ska utgå. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med ledningsstaben. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden avslår ansökan från vårdnadshavarna 

för Sofus Pyk Forsell om att skolpeng ska föras över till 

Svenska Skolan i London. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande.  
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 18  

Utgår 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 19  

Tillägg i delegationsordningen för utbildningsnämnden 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden fastställer tillägg till 

delegationsordningen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

24 september 2014, dnr 1.3.2-8157/2014. 

 

Enligt kommunallagen (SFS 1991:900) 6 kap 33 § får nämnd/ 

styrelse delegera sin beslutanderätt i visst ärende eller en grupp 

av ärenden till en anställd i kommunen.  

 

Detta tjänsteutlåtande innehåller förslag till ny punkt 617 a som 

tillägg i delegationsordning för utbildningsnämnden. Det avser 

rätt för utbildningsdirektören att, på utbildningsnämndens 

vägnar, hos Statens skolinspektion ansöka om att få använda 

färdighetsprov från och med årskurs 4. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden fastställer tillägg till 

delegationsordningen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 

Yrkande 

Vice ordföranden Jan Valeskog (S) yrkade bifall till 

förvaltningens förslag. 

 

Lotta Edholm m.fl. (FP), Markus Nordström m.fl. (M) och 

Karin Ernlund (C) anmälde att de inte deltar i beslutet. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat i enlighet med vice 

ordförandens yrkande. 
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Utbildningsnämnden 
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§ 20  

Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmäldes. 


